
 
 

 
  

 
Zápis z 5. jednání Řídicího výboru Plzeňské aglomerace 2021+ 

Datum konání: 22. 2. 2023 od 13,00 h  
Místo konání: nám. Republiky 1, Plzeň (budova radnice, Petákův sál) 
Přítomni: dle prezenční listiny 

 
Úvodní informace:  
Účastníci jednání byli seznámeni s programem jednání a současně byly oznámeny personální změny u 
manažera ITI (ÚKEP p.o.) a změny 2 členů ŘV:  

- pozici Krajského RIS3 manažera bude od 1.3.2023 zastávat Ing. Milan Edl 
- novým ředitelem ÚSO MMP je Ing. Přemysl Švarc 

Ing. Jindrová podala informace k ukončování programového období 2014–2020, včetně shrnutí čerpání 
alokací od jednotlivých OP a informace o projektech v realizační fázi. 

Mgr. Terčová představila nové webové stránky a shrnula přehled činností podle řídicí struktury – 
rekapitulace činností a kompetencí nositele, ŘV a manažera. 
 
Programové rámce 
Ing. Beneš: nastává doba po schválení programového rámce a nastávají dílčí změny, cílem setkání ŘV je 
představení toho, jak se budeme se změnami vyrovnávat a jak je budeme řešit. ŘV musí mít maximální 
kontrolu nad projekty, které byly schváleny; nechceme ŘV zatěžovat s každou formální změnou, ale 
pouze se zásadními věcmi (změny nákladů, výše dotace, změny indikátorů atd.). 
 
Mgr. Terčová představila mechanizmus pro posuzování změn v programových rámcích – postupy a 
kompetence při schvalování oznámených změn v projektových záměrech (před podáním žádostí o 
dotaci) a jejich dopadu na daný programový rámec. Schvalování změn programových rámců minim. 1x 
ročně, ze strany MMR nastaven administrativně náročný a dlouhý proces (cca 6 měsíců). 
 
 
Interní postupy  

Ing. Jindrová –byly dopracovány postupy při změnách projektových záměrů a posuzování jejich vlivu na 

daný programový rámec.  ŘO nemají dopracovanou metodiku, ale změny v záměrech již nyní žadatelé 

oznamují a potřebujeme je zapracovat do programových rámců.  

Problematika změn v záměrech a v realizovaných projektech bude projednána na setkání měst ITI 

v březnu 2023. Interní postupy budou následně aktualizovány. 

Změny programových rámců  
Představen postup hlasování, které probíhalo elektronicky https://iti-platform.org/rv/ 

Přerozdělení volné alokace – přesuny volných alokací v rámci programového rámce IROP a OP 

Doprava. 

Hlasovat bylo možné v průběhu jednání a dále ještě 23. 2. celý den. 

Protokol o hlasování ŘV je uveden v příloze č. 2 tohoto zápisu. 
 
Změna projektového námětu do OPZ+ 
Žadatel „Blízký soused z.s.“ oznámil změnu projektového námětu „Podpora ohrožených rodin v oblasti 
začleňování, vzdělávání a finanční gramotnosti“, na který již podal žádost o dotaci a byl vyřazen 
v průběhu věcného hodnocení. Projektový námět byl doplněn a částečně přepracován – změna hodnot 

https://iti-platform.org/rv/


 
 

 
  

2 indikátorů a posun termínu realizace o 6 měsíců. Požádáno o vydání nového „Vyjádření ŘV“ o souladu 
projektového námětu se Strategií PA. 
Hlasování ke změně projektového námětu „Podpora ohrožených rodin v oblasti začleňování, vzdělávání 
a finanční gramotnosti“, přítomno 13 členů ŘV:  
Souhlasím - 13 
Nesouhlasím - 0 
Zdržel se (střet zájmů) – 0 
Změna byla schválena. 
 
Diskuze 

Starosta Blovic Ing. Zelenka: bude někde definován charakter změny, která musí projít ŘV?  

Ing. Beneš – výčtově toto uděláme a bude jasně definováno, co musí jít do ŘV; dostáváme se do 

složitější situace, kdy chybí část metodického pokynu pro integrované nástroje (MP INRAP); snažíme se 

naše zkušenosti promítnout do tohoto metodického pokynu; Starosta Blovic, 

Ing. Zelenka – dotaz směřoval k prodloužení termínu trvání projektu. 

Ing. Beneš – bude zásadní čerpání podle harmonogramu, IROP může v případně odebírat část 

nevyčerpané alokace, např. k milníku roku 2024. V dubnu předpokládáme vydávání Vyjádření ŘV a 

poté mohou žadatelé podávat projekty do jednotlivých OP. 

Náměstek Pavel Bosák – jaká je časová návaznost? Schválíme rámec, máme alokované finance, máme 

3 projekty ZŠ a budeme muset dát peníze do rozpočtu? 

Ing. Kuglerová – v květnu budete stát před rozhodnutím, zda dotace bude nebo nebude, ale 

předfinancování projektů ZŠ je kryto fondem kofinancování dotací.  

Ing. Beneš – po vydání akceptačního dopisu od IROP je 99% jistota, že peníze dostanete; nemohou být 

dány nikomu jinému (o případných převodech rozhoduje nositel ITI = město Plzeň).  

Časový rámec: v dubnu budeme mít schválený programový rámec IROP, poté podání žádosti o dotace 

a hodnocení projektu, na které má CRR lhůtu 30 dni (již avizovali 2-3 měsíční zpoždění), tzn. někdy o 

prázdninách budeme mít potvrzení o poskytnutí dotace a bude na Plzni, jestli ty peníze uvolní nebo ne, 

může se odložit o rok. 

OPŽP 

Jednání stále probíhají, vyjednána alokace, čekáme na definitivní schválení – pravděpodobně v dubnu. 

 
Zapsala: Eva Jindrová, ÚKEP 
V Plzni dne 27. 2. 2023 
 
 
Přílohy: 

1. Prezenční listina 
2. Protokol o hlasování  
3. Prezentace 

 





Protokol o hlasování ŘV ve dnech 22. – 23. 2.2023: 

 
Počet členů ŘV – 17 
 
Hlasování probíhalo elektronicky a obsahovalo tyto body:  

1. Aktualizace programového rámce IROP – opatření PR mateřské školy, základní školy, cyklodoprava. 
2. Aktualizace programového rámci OP Doprava 
3. Interní postupy nositele, verze 1.2. 

 
Body č.1–3 byly schváleny. 

 
Výsledky hlasování  AKTIVITA SOUHLAS NESOUHLAS NEHLASOVAL CELKEM 

Aktualizace programového rámce IROP 

MŠ 15 0 2 17 

ZŠ 14 0 3 17 

Cyklodoprava 14 0 3 17 

Aktualizace programového rámce OPD 
Drážní 

infrastruktura 
13 0 4 17 

Interní postupy nositele ITI, verze 1.2. 14 0 3 17 

 
 Podrobný záznam o hlasování jednotlivých členů ŘV je k dispozici u manažera ITI. 

 

Zapsala: Ing. Jindrová,ÚKEP 

24. 2. 2023 


